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Abstract (en)
[origin: DE3831686A1] A lid (1), in particular for an oil container, has an inner part with locking elements for interaction with a bayonet cam path
(6) of the container (5) to be closed. The inner part can be pressed onto the bayonet cam path under spring prestress. It has a base plate (8) with
attachment members (15) on the lid (1). Extending from the base plate (8) are elastic arms (10, 11) on whose outer free ends the locking elements
(14) are arranged. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un couvercle (1), notamment pour un réservoir d'huile, possede une partie intérieure pourvue d'éléments de verrouillage destinés a coopérer avec
un chemin incurvé a baionnette (6) du réservoir (5) a obturer. Cette partie intérieure est compressible sur ledit chemin incurvé a baionnette sous
I'action d'un ressort. Elle présente une plaque de base (8) dotée d'éléments de fixation (15) sur le couvercle (1). De cette plaque de base (8) partent
des bras élastiques (10, 11), aux extrémités libres extérieures desquels sont disposés les éléments de verrouillage (14).
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